
Bijdrage van:  

  

Johan Paantjens 

Frank Rockx 

Ad van Tetering 

Roeland van Woer-
kom 

Kees Groen 

Kees Rommens 

Astrid Kleuskens 

Corina Tak 

Kees Groen 

Tel: 0165-508172 

Frank Rockx 

Tel:0165-504872 

Marja Koevoets 

Tel: 0165-511394 

Henk Grimbergen 

Tel: 0165-317437 

E-mail:  
marja.koevoets@ziggo.nl 
 

  Redactie Nieuwsbrief 

Beste CDA leden, 

 

Het uur van de waarheid breekt aan in 

Halderberge. Wie wordt getroffen door 

de bezuinigingen? Welke afwegingen 

worden gemaakt om tot een keuze te 

komen? In de inspraakronde hebben 

sprekers van diverse instellingen in 

Halderberge hun pleidooi voor behoud 

ervan gedaan. Zeker instellingen, waar 

de burgers van Halderberge gebruik 

van maken of die een gemeentelijk 

belang dienen, zouden zoveel mogelijk 

buiten schot moeten blijven. Vaak wor-

den instellingen veelal met behulp van 

vrijwilligers ten dienste van het alge-

meen belang c.q. de samenleving 

draaiende gehouden. Laat dit zo voort-

bestaan! 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Op 18 april is de voorjaars algemene 

ledenvergadering van CDA Halderber-

ge. In deze vergadering zal ik het 

spreekwoordelijke stokje doorgeven 

aan iemand anders. De leden van de 

afdeling kiezen op voordracht de kan-

didaat. Hopelijk bent U in grote getale 

aanwezig. Noteer vast 18 april in uw 

agenda.  

 

Enkele zaken uit het bestuur zijn. Le-

denwerving is en blijft een zeer belang-

rijk aandachtspunt. Met name de per-

soonlijke benadering is het meest ef-
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fectief. Een thema-avond is ook ge-

pland in 2012. Hiervoor wordt gepro-

beerd een aansprekende CDA’er naar 

onze regio te halen. 

 

U mooie paasdagen toewensend, 

Johan Paantjens 
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Crisis 

Dit begrip kun je op vele manieren uitleggen. Histo-

risch gesproken is de herkomst terug te voeren op 

de beurskrach van 1929 met als gevolg de arme-

tierige jaren 30 in de vorige eeuw. In onze tijd vindt 

het zijn basis in 2008, toen een wereldwijde koers-

val van vele grote fondsen de westerse wereld 

hardhandig wakker schudde met de niet mis te 

verstane boodschap,  dat de bomen niet meer 

(misschien wel nooit meer) tot in de hemel blijven 

groeien. 

 

Ik weet niet of u nu iets merkt van die zogeheten 

crisis, maar ik wil u dan toch maar enkele zaken 

voorhouden, die mij niet bepaald geruststellen. 

In de eerste plaats krijgen bijna alle Nederlanders 

te maken met de gevolgen van de economisch/

financiële malaise. Was in 2008 de oorzaak gele-

gen in het feit, dat de beurzen wereldwijd crashten, 

vanaf 2011 hebben we te maken met een schul-

dencrisis, die niet alleen ons dieper treft, maar ook 

langduriger. Vooraanstaande economen zijn eens-

gezind van mening, dat het langere tijd 

(waarschijnlijk jaren) zal duren voordat dit 

“probleem”opgelost is. 

 

Ik wil niet uitgebreid op alle facetten ingaan, maar 

ik ontkom er niet aan een lijstje op te sommen, die 

de huidige staat van ons land kenschetst: 

  

1.De huizenprijzen kelderen en het eind lijkt nog 

lang niet in zicht. Mensen, die grofweg de laatste 

10 jaar een huis hebben gekocht worden gedwon-

gen in hun huis te blijven, anders dreigt een flinke 

restschuld 

 

2. De werkloosheid loopt langzaam maar zeker op: 

vooral jonge mensen en 55-plussers zijn de klos. 

Als ze al aan de bak komen krijgen ze een tijdelijk 

Contract. 

 

3. Momenteel wordt in het Catshuis gesleuteld aan 

een aanvullend pakket bezuinigingen, waarvan we 

de gevolgen nog niet eens kennen. Er zijn meer en 

meer mensen, die steeds verder in de schulden 

Raken. 

  

4. Ons vooral in het buitenland geprezen pensioen-

systeem begint mankementen en toekomstige on- 

Zekerheden te vertonen. 

  

5. De sociale onrust neemt toe: massaontslag bij 

grote bedrijven (Philips,Nedcar), protesten door 

anders zo volgzame mensen uit het onderwijs en 

de poltie. 

 

6. Partijen als de PVV, die door bewust vijandzoek-

gedrag—wat een woord! (Europa, islam, immigran-

ten) ervoor zorgen, dat er een sfeer van ontevre- 

Denheid blijft hangen. 

 

7. Hufterig gedrag, waarbij het voormalige respect 

voor openbare beroepbeoefenaars en hobbyisten 

als ambulancebroeders, scheidrechters, agenten, 

burgemeesters en leraren regelmatig soms letter-

lijk als kop van Jut fungeren. 

Hallo, bent u daar nog? Ik kan dit lijstje nog veel 

langer maken, maar de boodschap lijkt me duide-

lijk: het gaat momenteel gewoon niet goed in Ne-

derland. Buitenlands onderzoek wijst echter keer 

op keer uit, dat de Nederlanders zowat het meest 

gelukkige volk op aarde zijn. Wat kan de conclusie 

van dit alles nu zijn: zijn we grote zeurpieten en/of 

zeikerds, die altijd wat te klagen hebben? Of is er 

echt wel iets aan de hand?  

Ik vind,dat Nederland in slechter/wilder vaarwater 

zit. Ik ben ook optimist genoeg om te stellen,dat na 

regen ook wel weer zonneschijn zal komen. Ik heb 

echter wel de indruk, dat dat slechte regenweer 

nog wel wat langer zal aanhouden en dat de baro-

meter voorlopig nog geen mooi weer zal laten zien! 

Mag ik ondanks alles u toch fijne paasdagen wen-

sen. 

 

Frank Rockx 
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Van de redactie 

De bijdragen in deze nieuwsbrief zijn geschreven op persoonlijke titel van de respectievelijke au-

teurs. Hoewel de redactie de bijdragen beoordeelt op relevantie voor de nieuwsbrief neemt zij 

noch het CDA-Halderberge de verantwoordelijkheid voor de inhoud van de bijdragen. 

In deze Paaseditie treft u ook nu weer le-

zenswaardige onderwerpen aan. Op de voor-

pagina  staat de hoogstwaarschijnlijk laatste 

bijdrage van Johan Paantjens in zijn functie 

als voorzitter van onze afdeling.  

Immers, hij zal op 18 april zijn voorzittersha-

mer neerleggen. Frank Rockx gaat in op de 

huidige crisis en haar gevolgen, Ad belicht 

vrijwilligerswerk, mantelzorg en populisme. 

Roeland heeft een indringend stuk geschre-

ven over de nieuwe wet Werken naar Vermo-

gen. Astrid kijkt naar de veranderingen van 

de tijd en maakt een interessante vergelij-

king tussen de ouderen en de jongere gene-

ratie. Corina vertelt over de ontwikkelingen 

in haar woonplaats Oud Gastel en de kers-

verse Hoevenaar en globetrotter Kees Groen 

houdt ons een spiegel voor over de bezuini-

gingen. 

 

Verder wenst de redactie u prettige paasda-

gen. 

 

Kopij voor de zomernieuwsbrief graag inleve-

ren voor vrijdag 8 juni 2012. 

E-mailadres: marja.koevoets@ziggo.nl 

 

De redactie 

Een reminder voor uw agenda 

 

Op woensdag 18 april is er een Algemene Ledenvergadering 

in Fidei et Arti te Oudenbosch. 

Aanvang 19.30 uur. 

 

Gastspreker is de nieuwe voorzitter van het CDA Brabant, de 

heer Wil van der Kruis. 

 

Bestuur en Fractie wensen u prettige Paasdagen 
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lisme gesproken, het onderwerp kreeg brede aan-

dacht in de pers.  

Over populisme gesproken: nog een motie tijdens 

deze raadsvergadering. Gemeenschapsbelangen 

komt met het voorstel te onderzoeken of een voet-

gangersbrug over de nieuwe rondweg mogelijk is. 

Dit om de bereikbaarheid van de Parkzone en sport-

park Albano  te garanderen. De financiële middelen 

zouden komen uit een gunstige aanbesteding van 

de rondweg. Vreemd uitgangspunt,want de provin-

cie had al aangegeven, dat voordelige aanbestedin-

gen niet worden ingezet voor de rondweg Ouden-

bosch.  Het voordeel zou dus volledig uit het aanbe-

stedingsvoordeel  van de gemeente moeten komen. 

Zijn er dan geen andere wensen? Het antwoord is al 

duidelijk, vreemd dat de wethouder Suijkerbuijk 

deze motie overneemt. Met een duidelijke reactie 

van de wethouder hadden vele ambtelijke uurtjes 

bespaard kunnen worden. Misschien ligt aan mij, 

maar ik krijg dit niet uitgelegd.  

Dat de oppositie zich met moties en amendemen-

ten wil profileren is hun goed recht, maar dat de 

coalitie hierin meegaat is voor mij onverklaarbaar. 

Dat was voor mij de belangrijkste reden, dat ik na 

deze raadsvergadering een slecht gevoel had. Ge-

lukkig verlopen de meeste raadsvergaderingen min-

der chaotisch. Waar kan dit aan liggen? vraag je 

jezelf dan af. Ik schrijf het toe aan het in dit geval 

ontbreken van het overleg, dat we normaliter voor 

de raadsvergadering hebben, nl. het coalitieoverleg. 

Zie je hoe belangrijk afstemming is.  

Ik wens de lezer fijne Paasdagen! 

Groet , 

Ad van Tetering 

 

 

“Symboolpolitiek”, werd onze fractievoorzitter Frank 

verweten door  VVD-er Thomas Melisse tijdens de 

raadsvergadering van 9 februari . Waar hadden we 

het ook weer over?                                       

Volgens mij was dat over een bedrag van € 1000, dat 

we beschikbaar stelden aan voedselbank            Goed 

Ontmoet. Maar waarom gaan we mee met een motie 

van ONS, waarin wordt voorgesteld structureel  

€1000,- toe te kennen aan Goed Ontmoet?  Na een 

discussie wordt het woord structureel verwijderd en 

een meerderheid, ook wij , gaan mee. Eigenlijk tegen  

de afspraken in, want eerder is overeengekomen met 

de voedselbank, dat de gemeente geen geld beschik-

baar zal stellen. Dat we hierin moeten faciliteren mag 

duidelijk zijn en  vrijwilligerswerk omarmen past ook 

geheel bij ons. Wat gaat er op dat moment dan mis 

vraag ik mezelf af, als ik ‘s avonds  in bed na lig te 

mijmeren.  

Wat ik steeds meer constateer is dat we als fractie 

steeds opnieuw worden verrast.                       

Moties en amendementen worden als warme brood-

jes ingediend. Als CDA zijn we van mening dat je hier-

mee terughoudend moeten zijn, want iedere aange-

nomen  motie en amendement vraagt de nodige ca-

paciteit binnen het ambtelijk apparaat en vaak levert 

het nauwelijks meerwaarde op.         

Bovendien druist het vaak tegen afspraken en vast-

gesteld beleid in. Zo werd in de raadsvergadering van 

9 februari volledig onverwachts door de WOS een 

amendement ingediend om in drie dorpen een con-

sultatiebureau in stand te houden. Binnen de coalitie 

was dit niet besproken en puur voor politiek gewin 

wordt hier een populair gebaar gemaakt. Vreemde 

actie vond ik dit, want we waren al bijna een jaar in 

gesprek met instanties als TWB (Thuiszorg West Bra-

bant) om juist één consultatiebureau in Halderberge 

overeind te houden. Een consultatiebureau met bete-

re facilitaire voorzieningen en ruimere openingstijden. 

Gelukkig hielden wij onze rug hier recht en bleven we 

bij ons standpunt. Overigens gingen alle andere par-

tijen  met het voorstel mee! 

Nog een mooi voorbeeld: een motie, ingediend tij-

dens dezelfde raadsvergadering. De VVD komt met 

een motie om de  mogelijkheden te onderzoeken om 

een speekseltest op middelbare scholen beschikbaar 

te stellen. Deze motie was een half jaar geleden ook 

al ingediend en kreeg toen niet de meerderheid. Het 

enige verschil in deze motie was dat het een onder-

zoek betrof. Als CDA hielden we gelukkig onze rug 

recht, want het antwoord was voor ons al duidelijk. 

Een duur onderzoek met uiteindelijk het resultaat dat 

de speekselteksten niet worden gedaan. Over popu-

Populisme 
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Oud Gastel 

Op dit moment spelen er veel zaken in de kern Oud 

Gastel. De inwoners merken daar in sommige ge-

vallen iets van, maar in andere gevallen niets. 

Daarom heb ik gemeend namens de CDA-fractie 

om over deze kern de huidige gang van zaken te 

belichten. Als fractie hebben we de afgelopen tijd 

niet stil gezeten. We hebben vragen gesteld met 

betrekking tot de gronden in Gastel-Noord en café 

Onder de Toren, maar we hebben ook een amen-

dement succesvol  ingediend voor financiële on-

dersteuning van 

zwembad Blan-

kershof. 

Zoals u in de 

media heeft kun-

nen lezen ver-

keert woningcoö-

peratie WSG 

( WoningStich-

ting Geertruiden-

berg) in financië-

le moeilijkheden. 

Een vraag die wij 

gesteld hebben is: Wat zijn de redenen geweest 

waarom de gemeente de Gastelse gronden van 

WSG niet heeft overgenomen. Welk bedrag is ge-

vraagd? Is er een afweging gemaakt om deze gron-

den te benutten om ruimere bouwpercelen te cre-

ëren, waarvoor wellicht een markt kan zijn? Is de 

woningmarkt bij dit besluit betrokken? Het ant-

woord van het college van B&W luidde: 

“Het college ziet vanuit ruimtelijk, financieël en 

volkshuisvestelijk oogpunt geen noodzaak om deze 

gronden aan te kopen. De huidige situatie op de 

woningmarkt binnen Halderberge in algemene zin 

en voor Oud Gastel in het bijzonder is bij dit besluit 

betrokken. De mogelijkheid om de gronden van 

WSG te benutten om zo ruimere percelen te cre-

ëren is niet meegenomen en derhalve ook niet aan 

de orde.      

De gronden in eigendom van de gemeente bieden 

voldoende ruimte om diverse typen woningbouw 

en in grootte variërende kavels te realiseren. Tot 

slot: de gronden zijn nooit voor een concreet be-

drag aangeboden. Wel is door een vertegenwoordi-

ger van WSG aangegeven dat wanneer de gronden 

verkocht zouden worden dit overeenkomstig de 

actuele marktwaarde zou zijn.                   

Met dit gegeven is een grondexploitatieberekening 

opgesteld en een inschatting van de mogelijke ris-

ico’s gemaakt. Op basis hiervan is dit besluit door 

het college genomen.” 

Aangezien er volgens  inwoners weinig of niets  

gebeurt rond café Onder de Toren heeft de CDA-

fractie de volgende vraag gesteld: Wanneer wordt 

de gemeenteraad geïnformeerd over de stand van 

zaken van café Onder de Toren? Het antwoord 

was: 

“Er wordt momenteel nog met drie partijen gespro-

ken over een mogelijke invulling en restauratie van 

het café. Besluitvorming hieromtrent vindt naar 

verwachting plaats in de vergadering van de ge-

meenteraad van  31 mei 2012. 

Tijdens de begrotingsvergadering van november 

2011 heeft de fractie van het CDA een amende-

ment ingediend om het positieve saldo van 8000 

euro niet te storten in de pot onvoorzien, maar 

over te maken naar zwembad Blankershof voor 

groot onderhoud. 

Het zwembad heeft een groot maatschappelijk be-

lang , niet alleen voor de kern Oud Gastel, maar 

ook voor de kernen daarbuiten. Op dit moment is 

er ook een handtekeningactie opgezet. Deze wordt 

aangeboden in de commissievergadering van 22 

maart. Deze actie is bedoeld om de raad ervan te 

overtuigen, dat het zwembad moet openblijven en 

dat de subsidie niet moet worden stopgezet.    Het  

CDA is niet voor sluiting van het zwembad of even-

tuele stopzetting van de subsidie. Het is wel onze 

mening, dat er gezocht moet worden naar  moge-

lijkheden om meer inkomsten binnen te halen. 

Hierbij kun je denken aan verhoging van de prijs 

van het abonnement of dagkaartjes in combinatie 

met het langer open zijn van het zwembad (van 1 

april tot 1 oktober, het voor- en naseizoen is de 

afgelopen jaren uitstekend qua weer), andere ope-

ningstijden (in het voor- en naseizoen, niet de ge-

hele dag, maar dagdelen, bijvoorbeeld van 10-12 

en van 15 tot sluitingstijd). 

Als er straks woningbouw gaat plaatsvinden op het 

huidige voetbalveld mag dat niet leiden tot alsnog 

de sluiting van het zwembad. In het groene boek 

wordt de richtlijn aangegeven van de geluidscon-

touren. Daar valt het zwembad binnen. De ge-

meente moet dan aanpassingen doen om de even-

tuele geluidsoverlast  tot een minimum te beper-

ken.  

 

Corina Tak 
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Wetwerken naar vermogen 

Om te stimuleren dat zo veel mogelijk mensen 

door werk in hun eigen onderhoud voorzien, is een 

nieuwe wet ontworpen: de Wet Werken Naar Ver-

mogen (WWNV). Deze wet vervangt straks de Wet 

Werk en bijstand (WWB) en heeft gevolgen voor de 

Wet Sociale Werkvoorziening (WSW) en de Wet Wa-

jong. De voorgenomen invoeringsdatum van deze 

wet is 1 januari 2013.  

Feitelijk gaat dit inhouden dat tweederde van de 

sociale werkvoorziening wordt afgebouwd en dat 

70% van de mensen die nu nog een baan heeft via 

de sociale werkplaats deze gaat kwijtraken. Men 

zal moeten gaan zoeken bij de reguliere werkge-

vers. De sociale werkvoorziening wordt in Halder-

berge uitgevoerd door de WVS. Samen met andere 

gemeenten uit de buurt zorgen die voor beschut 

werk en waar mogelijk een begeleid proces naar 

een reguliere werkgever. Het betreft hier mensen 

met zeer uiteenlopende achtergrond en proble-

men.  

Er zijn mensen die roepen dat de consequenties 

van deze wet nul zullen zijn, omdat de maatschap-

pelijke lasten zullen dalen nu deze mensen in de 

economie meedraaien en, zoals men zegt, een 

economisch toegevoegde waarde creëren. Dat is 

natuurlijk alleen het geval als iedereen die uit de 

sociale werkvoorziening komt ook daadwerkelijk 

een reguliere baan vindt. Is dat niet het geval, dan 

zal men in veel gevallen in de bijstand verdwijnen, 

waar de begeleiding minder is en ook niet gericht 

is op de specifieke problemen die deze mensen 

hebben. Uiteraard heeft het verliezen van een 

baan en de daarmee gepaarde routine, structuur 

en ondersteuning, met name voor deze kwetsbare 

groep werknemers ook weer andere negatieve ge-

volgen, die men vaak voor het gemak niet financi-

eel maakt of doorrekend in de modellen waar ze 

het altijd over hebben. Het is te gemakkelijk om te 

redeneren dat een baan of de bijstand altijd goed-

koper is dan een sociale werkplaatsplek, omdat je 

de daarmee gepaard gaande extra kosten, die het 

loslaten van deze groep met zich meebrengt, op de 

hulpverlening, volksgezondheidskosten, etc zwaar 

onderschat. 

Dit is wat mij betreft één van de meest ingrijpende 

bezuinigingen die ons gaat raken, omdat de gevol-

gen uiteindelijk altijd weer op het bordje van de 

gemeenten komen te liggen.  Ik ben geen tegen-

stander van de basisgedachte die er achter dit be-

leid ligt en wat ook door het landelijk CDA gedra-

gen wordt. Ik vind zelf ook dat je moet proberen 

zoveel mogelijk mensen de arbeidsmarkt op te krij-

gen en zo weinig mogelijk via de overheid moet 

regelen. Het sluit perfect aan bij de eigen verant-

woordelijkheid nemen, een belangrijk uitgangspunt 

van het CDA. Ik heb vooral bezwaar tegen de manier 

van uitvoering; er wordt namelijk vooral gekeken 

wat het op kan leveren, maar niet hoe je aan de 

achterkant de problemen op gaat lossen, ofwel hoe 

krijg je dan die mensen de arbeidsmarkt op en acti-

veer de werkgevers. Ook de omvang van de maatre-

gel lijkt nogal grotesk en weinig reëel. Het is naïef te 

denken dat een groot deel van de mensen wel even 

bij een reguliere werkgever terecht kan. Je kiest dan 

bewust voor de bijstand.  

Centraal staat de rol van de werkgevers in deze 

nieuwe aanpak. Zij zullen immers de mensen die 

het eerst niet gelukt was om op de arbeidsmarkt te 

komen aan moeten gaan nemen. Waarbij het ook 

nog eens zo is dat het krijgen van een baan en vaste 

aanstelling in de huidige economische situatie al 

lastig genoeg is. Het zal dus een hele klus gaan wor-

den om de werkgevers te benaderen en over te ha-

len om deze rol op te pakken. Je mag verwachten 

dat een werkgever in eerste instantie zal kijken waar 

voor zijn/haar bedrijf de voordelen zitten. Dit is hoe 

het werkt, of je het nu leuk vindt of niet. 

Het is vooralsnog onduidelijk hoe dit zijn vorm zal 

krijgen. Er zal vanuit de gemeente beleid moeten 

komen gericht op stimulering om de eerder genoem-

de voordelen voor de ondernemer te verwezenlijken. 

Daarnaast zal de gemeente de ondernemers en de-

ze mensen aan elkaar moeten koppelen en de werk-

gever moeten overtuigen van de voordelen. Tot slot 

betreft het hier vaak mensen, die de nodige begelei-

ding nodig hebben tijdens het werk. Dit goed uitvoe-

ren is een taak die naar mijn mening niet door een 

gemeente uitgevoerd moet worden, omdat dit te 

specialistisch is en waar de gemeenten niet vol-

doende competenties voor in huis hebben. 

Als we deze nieuwe rol serieus nemen zal het er 

naar mijn mening op neerkomen dat we de taken 

wegleggen bij een WVS of gelijksoortige organisatie, 

en waarmee we dus ook bereid zullen moeten zijn 

om daar in te investeren, waarmee ik maar wil aan-

geven dat de uitvoering van de wet naar mijn me-

ning voor de gemeente in ieder geval geen bezuini-

gingen gaat opleveren linksom of rechtsom, maar 

juist een toename van de financiële bijdrage. 

Het onderwerp zal zeker onderdeel uitmaken van de 

bezuinigingsvergaderingen die we gaan krijgen en 

we kijken dan ook met interesse uit naar wat de 

ideeën van het College en de samenwerkende ge-

meenten zijn en hoe ze denken om te gaan met de-

ze nieuwe wet. 

 

Roeland van Woerkom 
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Wie is het Haasje? 

Omdat ik zeker de redactie die altijd zo hun 

best doen om iedere keer weer een leuke, 

leesbare nieuwsbrief te maken niet wil teleur-

stellen, ben ik ook weer maar achter de com-

puter gekropen om een stukje aan te leveren. 

Ik heb er overigens geen hekel aan, maar van-

wege de drukte en gebrek aan inspiratie kwam 

er gewoon niet van. Maar onze fractievoorzitter 

herinnerde mij aan het stukje van vorig jaar 

over “mun eieren”. Het is tenslotte weer Pa-

sen, de eieren hebben we vorig jaar gehad dus 

waarom nu dan niet over de paashaas. Bijzon-

der figuur natuurlijk die paashaas die het, ei-

genlijk, belangrijkste katholieke feest ieder 

jaar weer op komt luisteren. Op school vertel-

de ik altijd kort samengevat dat we met Pasen 

de opstanding van Jezus uit de dood vieren 

(iets wat blijkbaar een gemiddelde Brabander 

ook niet eens meer weet!!). Ik liet dan, na de 

nodige uitleg, de nog steeds indrukwekkende 

film/musical Jesus Christ Superstar zien. En 

hoewel ik hem inmiddels al wel 25 keer gezien 

heb blijf ik het een prachtige interpretatie van 

het lijdensverhaal vinden. Bach deed het met 

zijn Mattheus Passion weer anders en zeker zo 

indrukwekkend (zeker als hij wordt uitgevoerd 

in kleine kapel in Oudenbosch). 

Maar wat doet die paashaas nu hier. Blijkbaar 

is de paashaas uit Duitsland overgewaaid 

waar hij al in de 17e eeuw al eieren bracht als 

een kinderritueel met een pedagogisch karak-

ter (“Als je lief bent, krijg je eieren!”) Vanaf de 

19e eeuw dook hij sporadisch op sommige 

plaatsen in Nederland en vanaf de 60-er jaren 

behoort hij ook tot de Nederlandse folklore. 

In ons taalgebruik komt de haas frequent voor, 

meestal niet positief, maar vaak als angstig en 

bang soms vanwege zijn snelheid. Toen ik net 

in politiek zat, hadden we een fractievoorzitter 

die te pas en te onpas riep: “We zullen eerst 

eens kijken hoe de hazen lopen!” Ik heb inmid-

dels wel geleerd dat dat in de politiek geen 

overbodig advies is als je zelf niet het haasje 

wil zijn of worden. En soms moet je er wel eens 

als een haas van door gaan of gewoon roepen: 

Mijn naam is haas!”. Maar ondanks dat goede 

kijken, weten we ook in politiek nog steeds 

niet hoe een koe een haas vangt of zoals men 

ook wel zegt: waar men het ’t minst verwacht, 

springt de haas uit de gracht!  

Overigens is het woord “haast en haastig” ook 

weer afgeleid van haas. Een variant op haasti-

ge spoed is “de haas en de slak hebben op de-

zelfde dag oudejaarsavond”. En ook “een slak 

op de goede weg, wint het van een haas op de 

verkeerde (weg)”. Maar ja dat krijg je als je een 

hazenhart hebt en daardoor het hazenpad 

kiest!  

Logisch natuurlijk dat ook de nodige gezegdes 

uit de jacht komen. Wat denkt u van een be-

kende als met onwillige honden is het kwaad 

hazen vangen. Maar ook wat meer onbekende 

als: wie de meeste hazen schiet, eet er het 

minst of wie op 2 hazen jaagt vangt er geen 

een (een citaat van ons aller vadertje Cats). Al-

lemaal gezegdes die in de politiek een op een 

te benutten zijn en dat geldt ook voor deze: ou-

de hazen kennen de stroppen! Dit is ook wel 

een hele mooie: er is maar een haas nodig om 

van een tuinman een jager te maken! 

Tot slot wil,ik u een paar citaten uit mijn onvol-

prezen citatenboek niet onthouden. Van Kahlil 

Gibran (1883-1931) schildpadden kunnen 

meer over de weg vertellen dan hazen. En Mar-

tialis (40-103 na Chr dus vlak na de dood van 

Jezus is geboren!) zei bijna 2000 jaar geleden 

al: een dode leeuw kan door iedere haas aan 

de baard getrokken worden!  

 

Zo ik heb m’n ei weer gelegd! 

 

Ik wens u allen prettige paasdagen en onthoud 

goed: Je hoeft de paashaas niet te zien om 

toch zijn eieren te vinden!! 

 

Jan Paantjens 



De veranderingen van de tijd 

Nieuwe generaties, nieuwe behoeften, nieuwe vaar-

digheden en een andere manier van werken, welke 

een andere manier van organiseren vraagt! Daarbij 

is de grootste uitdaging oud en jong te verenigen wil 

je als organisatie het maximale resultaat behalen. 

Elke generatie heeft zijn eigen kenmerkende 

kracht. CDA Brabant zit net als veel andere organi-

saties in dit veranderingsproces. Er ligt een voorstel 

om de structuur van CDA Brabant aan te passen: 

slagvaardig, naar buiten gericht, stad en platteland, 

korte structuurlijnen, netwerken en nieu- 

we media. Ik zie veel positieve punten, maar ui-

teraard heb ook ik enkele bedenkingen. 

Er zal meer binding gaan ontstaan tussen de afde-

ling en CDA Brabant. Ik denk dat dit veel winst kan 

brengen voor de afdeling en voor Brabant. We moe-

ten wat mij betreft meer naar buiten treden. Dit is 

geen keuze! Willen we nieuwe leden,dan zullen we 

naar buiten moeten laten zien  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

waar we voor staan en hoe we politiek bedrijven. 

Het CDA heeft niet meer de status dat we een partij 

zijn waar je bij wilt horen; aangewaaid komt het niet 

meer! Het is dus meer dan prima dat CDA Brabant 

de afdelingen daarbij gaat ondersteunen en het 

voorbeeld geeft. Willen we nieuwe generaties bin-

den dan is het gebruik van sociale media noodzake-

lijk. Voor die generaties is dit nou eenmaal de ma-

nier van communiceren. Willen wij de generaties 

verenigen en de klik maken dan hebben we ook 

hier weinig keus. Moeten we al het oude en ver-

trouwde overboord gooien? Nee! Wat mij betreft zijn 

we een partij van alle generaties. Deze nieuwsbrief 

is zo'n mooi voorbeeld.  

De oudere generaties zal hem op papier lezen, de 

nieuwere generatie digitaal. De oudere generatie wil 

na een bijeenkomst nog weleens face-to-face in dis-

cussie gaan over een artikel, de nieuwe organisatie 

doet dit via Twitter. In veel gevallen kun je als partij 

dus kiezen om meerdere mogelijkheden aan te bie-

den, zodat iedereen datgene kan doen waar hij/zij 

Zich prettig bij voelt. 

Op verschillende manieren communiceren kan, naar 

binnen en naar buiten ge -

richt zijn kan, echter 

een formele of netwerk-

organisatie is een harde 

keuze. CDA Brabant 

heeft ervoor gekozen o m 

een kleine structuuror-

ganisatie te zijn met 

korte lijnen naar de af-

delingen. Al de overige verbindingen hebben geen 

formele status meer en worden mogelijk separate 

netwerken. Denk aan de buitenlandcommissie, Bra-

bant bloeit ,maar ook de voor ons bekende regio's. 

De nieuwe generatie houdt van netwerken vanwege 

het tijdelijke karakter en de korte-termijn verplichtin-

gen. Een bijdrage leveren en datgene doen wat op 

dat moment bij je past of waar je meerwaarde kunt 

leveren. 

De oudere generatie houdt van structuur, processen, 

duidelijkheid. Er wordt gezegd, dat er vanuit eigen 

initiatief meer daadkracht en energie komt met een 

beter resultaat. De nieuwe generatie heeft geleerd 

meer initiatieven te nemen en daarna weer verder te 

gaan naar het volgende met andere mensen. De ou-

dere generatie verbindt echter graag en wil het net-

werk structureren, waardoor het neigt weer een for-

mele organisatie te worden. Of wij als partij voor de 

stap naar een netwerkorganisatie klaar zijn, betwijfel 

ik. Met hierbij wel de vraag of we een keuze hebben 

of we onze kracht van het verbinden aanspreken. 

Er komen veel nieuwe dingen op ons pad, waarbij de 

netwerkorganisatie het meest onbekend is. Onbe-

kend maakt onbemind. Ik, als kind op de rand van de 

oudere generatie, hoop dat de oudere generatie deze 

uitdaging wil aangaan en dat de jongere generatie 

deze stap, en het vallen en opstaan daarbij, met res-

pect ondersteunt. De generaties hebben elkaar  

Nodig! 

Net als voor CDA Brabant is het voor CDA Halderber-

ge van belang dat ze generatieproof wordt. Verjon-

ging is welkom, maar komt alleen bij een organisatie 

die past! Dus kijken wat we op verschillende manie-

ren kunnen doen en wellicht hebben wij over een tijd 

ook netwerken, welke op eigen initiatief ontstaan. 

(en daarna komt generatie Z........) 

 

Gegroet, 

Astrid Kleuskens 
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 Babyboomers 

(1945 – 1964) 

Generatie X 

(1965 – 1979) 

 

Generatie Y 

(1980 -1994) 

Je werkt omdat .... Het je plicht is. Je daarmee je geld ver-
dient om te kunnen le-
ven. 

Het je inspireert, je laat 
groeien en je toege-
voegde waarde kunt 
bieden. 

Kennis…. Is macht. Is nodig om je werk te 
kunnen doen. 

Is er om te delen en ver-
menigvuldigen. 

Vertrouwen…. Moet je verdienen. Is goed. Controle is be-
ter. 

Krijg je bij voorbaat en 
is noodzakelijk voor per-
soonlijke groei en resul-
taat. 

Samenwerken…. Liever niet. Als het nodig is om mijn 
doel te bereiken. 

Is vanzelfsprekend 

 

Mijn netwerk…. Bestaat uit interessante 
mensen. 

Helpt me aan een nieu-
we baan. 

Helpt me bij het uitvoe-
ren van mijn werk. 

Kantoor is…. Waar ik moet zijn tussen 
9 en 5. 

Waar mijn computer 
staat en mijn dossiers 
liggen. 

Waar ik mensen ont-
moet en waar we kennis 
delen en samen cre-
ëren. 

Het nieuwe werken om-
dat…. 

Het een flinke kostenbe-
sparing oplevert door 
minder werkplekken. 

Ik dan niet continu in de 
file hoef te staan, minder 
last heb van rumoerige 
collega’s en bijdraag aan 
een betere afstemming 
van werk en privé. 

Veel gewoonten, werk-
wijzen, manieren van 
werken en omgaan met 
elkaar nog uit het ste-
nen tijdperk komen. 

Het nieuwe werken is…. Efficiënter gebruikmaken 
van die dure m2. 

Thuiswerken. Alles rondom werk zo 
ingericht dat het maxi-
maal ondersteunend is 
aan ons werk. 

En dus gaat het over…. Kosten besparen en files 
verminderen. 

ICT en flexibiliteit. Techniek, mens en orga-
nisatie. 
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Ik ben niet links of rechts, maar het gaat er 

vooral om hoe het kabinet het doet voor onze 

agrarische sector. Wij hebben niet te klagen 

over het huidige kabinet. Voor de agrarische 

sector moeten wij het niet hebben van een 

linkse regering. 

Het huidige kabinet heeft voor ons als staats-

secretaris van landbouw Henk Bleker als boeg-

beeld. Hoelang profiteert de land -en tuinbouw 

nog van het no nonsense optreden van deze 

bewindsman. Het is voor de agrarische sector 

van groot belang, dat hij zijn aandacht voor het 

beleid vasthoudt en dat andere politieke be-

slommeringen hem niet te veel afleiden. Hij is 

mediageniek, doelgericht, een kundig bestuur-

der met een praktische instelling.  

 

In de afgelopen maanden keerden juist deze 

eigenschappen zich tegen hem en veranderde 

hij van een publiekslieveling in een nationale 

schietschijf o.a. door het fameuze Mauro brief-

je en ook zijn praktische instelling voor het na-

tuurbeleid. Daarmee joeg hij veel burgers in de 

gordijnen. Overigens,het natuurbeleid is onder-

tussen met de provincies geregeld! En van 

Mauro hoort men niet meer. Volgens mij is het 

heel hard nodig,dat de 600 miljoen euro op 

het natuurbeleid wordt bezuinigd. Het is nodig, 

dat de natuurdrang wordt teruggedrongen in 

een tijd waar de geldmiddelen schaarser wor-

den en je echt keuzes moet maken. 

Is het niet veel belangrijker je juist in te zetten 

voor de volksgezondheid, het op orde brengen 

van de begroting, onderwijs en jeugdzorg?(de 

ouders zijn tenslotte de beste opvoeders). 

Zijn deze zaken niet veel belangrijker dan het 

op grote schaal goede landbouwgrond te be-

stemmen voor natuur, het onder water laten 

lopen en grote moerassen aan te leggen? 

Met alle risico ’s voor verspreiding van dier-

ziekten!   

 

De land- en tuinbouwgronden zijn zo hard no-

dig voor de schaalvergroting bij de grond-

gebonden bedrijven om te zorgen voor betaal-

baar voedsel (duurzaam en veilig) en de mest 

op een verantwoorde manier aan te wenden. 

Op een laatst gehouden symposium met oud-

minister Cees Veerman als spreker over de 

grondmarkt zei hij dat er veel veranderd is. De 

productie van voedsel staat hoog in het vaan-

del. Dat was in de tijd van Brinkhorst en van 

Aarsen anders. Nederland moest een land-

schapspark worden. Hij noemde de vergroe-

ning binnen het gemeenschappelijk landbouw-

beleid gewoon waanzin.  

 

Laat het duidelijk zijn: het optreden van ons 

kabinet met Rutten, Bleker en Verhagen 

spreekt ons als agrariërs zeer aan, met top-

segmenten als prioriteit. En kijk toch eens als 

ik dit schrijf hoe het vergaan met de fractielei-

der van de PvdA Job Cohen. Volgens mij een 

prima bestuurder, maar geen oppositieleider, 

geen uitstraling en geen straatvechter. 

Het spreekwoord luidt immers:boontje komt 

om zijn loontje, als je zag hoe het tweetal Bos 

– Cohen achter de coulissen het spel speelde 

om Balkenende te laten struikelen om zelf mi-

nister-president te kunnen worden. Dit is gran-

dioos mislukt; niets kwaads over de mens Co-

hen, hij kan gaan genieten van zijn pensioen 

en veel vrijwilligerswerk doen. 

 

Nu nog wat anders: dit keer over de pensioe-

nen en waarom wij bang zouden moeten zijn 

van een links kabinet met Roemer – Samsom 

– Sap in de hoofdrol. De pensioenen van de 

hardwerkende Nederlanders staan onder 

druk. Dat is niet leuk, er wordt gekort op het 

pensioenen. De agrariërs hebben buiten de 

AOW geen pensioen. Heel veel jaren is de 

land- en tuinbouw gewaardeerd om zijn voed-

selproducten, beheer van het landschap en 

export- positie en de netto bijdrage aan de be-

talingsbalans. De boeren moeten Nederland 

mede op de been houden in tijden van crisis. 

Dit werd gewaardeerd in de z.g.  landbouwvrij-

stelling. Door de harmonisatie van het belas-

tingstelsel is er heel wat van deze landbouw-

Links of  Rechts 



Nieuwsbrief Pagina 11 

vrijstelling verdwenen.  In dit verband zijn voor-

beelden als winst bij verkoop van agrarische 

grond voor doeleinden als bedrijventerrein en 

woningbouw duidelijk.  

Vrijstelling van de waarde van ondergrond, wo-

ning, erf en tuin van de agrarische bedrijfswo-

ning is komen te vervallen. Nu de laatste stro-

halm!(ons appeltje voor de dorst)  De waarde-

stijging van de landbouwgronden b.v. vanaf 

1971 tot heden van 10.000 Euro naar nu 

60.000 Euro per ha. De angst bij mijn collega’s 

is erin gelegen, dat het verschil van 50.000 

euro belast gaat worden met waarschijnlijk 

zo’n 50% belasting. Dit is ons pensioen, het 

appeltje voor de dorst en dreigt nu ook te ver-

dwijnen! 

De grondpolitiek is altijd al een heikel punt ge-

weest. U kunt zich misschien nog herinneren, 

dat in de jaren tussen 1965 en 1970 een 

amendement van het K.V.P. Kamerlid wijlen 

Felix  de Bekker, die het kabinet Den Uijl liet 

vallen over de grondpolitiek. Ook nu nog durft 

geen enkele partij zijn vingers eraan te bran-

den. 

De angst slaat ons om ons hart als de ge-

noemde vrijstelling komt te vervallen zonder 

overgangsregeling. 

Het kabinet heeft massa’s geld nog nodig,een 

links kabinet weet dan wel waar ze het moeten 

halen. 

Zou ik links of rechts van het midden zijn? U 

mag het zelf invullen!! 

 

Kees Rommens 
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Door het CDA bestuur Brabant is op 13 maart 2012 de 

thema-avond verzorgd, waarbij de stelling 

“Vrijwilligerswerk mag nooit een voorliggende voorzie-

ning worden voor bijvoorbeeldde betaalde zorg. Dat is 

de dood voor het vrijwilligerswerk”.  

De mensen werden hartelijk ontvangen door Astrid 

Kleuskens. De avond werd geleid door de bestuursvoor-

zitter van de Fontys Hogeschool, Marcel Wintels. Plaats 

van handeling was Het Kadehuis in Roosendaal.  

Onze gastspreker was Marijke van Eck, die met haar 

jarenlange ervaring als algemeen directeur van De Zon-

nebloem de zaal scherp zette met haar stelling 

“Vrijwilligers zijn geen gratis werknemers. Politieke par-

tijen en ook het CDA zeggen, dat vrijwilligerswerk heel 

belangrijk is en dat men het wil stimuleren om het ver-

volgens oorverdovend stil te laten worden………..”.  

Momenteel is Nederland 5,5 miljoen vrijwilligers rijk. Dit 

kan heel breed worden gezien, van bestuurslid van een 

voetbalvereniging tot mantelzorger. Hoe krijgen we dit 

aantal omhoog?  

Moet iedereen vrijwilliger worden, of blijft het een vrije 

keus? Geconcludeerd werd, dat mensen, die vrijwilli-

gerswerk doen dit vrijwillig doen. Dit betekent echter 

niet dat vrijwilligerswerk vrijblijvend is. Binnen een orga-

nisatie, die met name met vrijwilligers werkt, moeten 

vaak taken worden georganiseerd. Dit hoeft niet altijd 

leuk te zijn. Maar de intentie moet zijn dat de mensen 

dit op vrijwillige basis doen.  

De meningen tijdens de discussie over de wijze van wer-

ven van vrijwilligers waren verdeeld. Moeten mensen, 

die zonder werk komen verplicht worden om vrijwilligers-

werk te gaan doen? 

 De nieuwe Wet Werk en Bijstand probeert iedereen aan 

het werk te krijgen. Dit om mensen weer te laten partici-

peren op de arbeidsmarkt. Is hier sprake van vrijwilli-

gerswerk? Zelf ben ik van mening, dat het mogelijk 

moet zijn, dat mensen, die thuis komen te zitten, vrijwil-

ligerswerk gaan doen. Als mensen hierbij vrijwillig kiezen 

voor een bepaalde invulling kan dit positief uitwerken. 

Van de andere kant kan het de huidige vrijwilligers be-

lemmeren in hun enthousiasme en motivatie. Zien zij 

het als een bedreiging, dat de verplichte vrijwilligers hun 

plaats gaan innemen? 

Maatschappelijke stages door scholieren worden als 

zeer positief gezien. Jongeren komen hierdoor al op jon-

ge leeftijd in aanraking met vrijwilligersorganisaties. Een 

ervaring, die positief kan doorwerken. Het blijkt, dat er 

maar een klein aantal jongeren vrijwilligersactiviteiten 

doen. Een verplicht vrijwilligersjaar voor jongeren, zoals 

vroeger de dienstplicht, werd minder positief ontvangen. 

De verplichting, die hierop drukt kan negatief uitwerken 

voor de toekomst.  

Leveren vrijwilligers kwaliteit? Dit werd door de zaal be-

vestigd. Vrijwilligers doen dit om mensen te helpen, 

mensen die dicht bij hen staan. Begrip voor de omge-

ving is groot en er is sprake van maatwerk. Vrijwilligers-

werk gebeurt meestal gratis, waardoor het zakelijke 

aspect niet aanwezig is.  

Wat kan de gemeente betekenen voor vrijwilligers? De 

gemeente moet geen eisen opleggen, maar juist facili-

teren. Niet reguleren, maar incorporeren. Zorg dat 

vrijwilligers de ruimte krijgen om t e ontwikkelen. Dit 

kan o.a. door het aanbieden van gebouwen. Daar-

naast kan de gemeente een bindende factor zijn. 

Breng verschillende vrijwilligersorganisaties bij elkaar, 

zodat ze met elkaar in gesprek komen. Op dat soort 

momenten leren de verschillende organisaties elkaar 

kennen, waardoor ze de mogelijkheden inzien, waarin 

ze elkaar kunnen versterken. Wat niet alleen kan wor-

den opgepakt, kan vaak wel door samen te werken. 

Gemeenten moeten vrijwilligers de ruimte en vrijheid 

geven. 

Hoe krijgen we meer vrijwilligers? Door mensen te 

verplichten werkt niet. Statistisch is bewezen, dat 

mensen voor hun 60 jaar aan vrijwilligerswerk moeten 

hebben deelgenomen. Daarna is vaak de drempel te 

groot om hieraan te beginnen. Vaak is een kleine 

groep zeer actief en doen op diverse terreinen vrijwilli-

gerswerk. Maar hoe krijg je die groep aan de gang, die 

niet actief is? Die al gauw geneigd is te zeggen: dat is 

niets voor mij, daarvoor heb ik geen tijd! De kunst is 

deze mensen te enthousiasmeren en het gewoon te 

vragen. Vaak krijg je wel mensen actief uit je eigen 

omgeving. Dit kunnen vrienden of familie zijn. Als sug-

gestie werd genoemd een bezoekje brengen met de 

personeelsvereniging bij een vrijwilligersorganisatie. 

Wellicht dat mensen dit aanspreekt en daardoor actief 

worden.  

Al met al een zeer boeiende avond, waarin volop dis-

cussies ontstonden. Marcel Wintels had hierdoor een 

eenvoudige klus te klaren.  

CDA-Halderberge was met vijf mensen goed vertegen-

woordigd. Wij zijn er van overtuigd, dat op vrijwilligers-

gebied nog veel te winnen is. De maatschappij zal 

steeds meer afhankelijk worden van vrijwilligerswerk. 

Vrijwilligerswerk dat juist dat doet, wat de harde maat-

schappij van deze tijd nalaat. Wij als CDA zullen dan 

ook zo veel mogelijk proberen te stimuleren, dat vrij-

willigers worden ondersteund door te faciliteren en te 

binden.  

Mede daarom heeft op initiatief van het CDA Halder-

berge op 17 maart jl. alweer voor de vijfde keer 

(lustrum!) een delegatie van het huidige college en 

gemeenteraad meegedaan aan de actie NL Doet. Dit 

jaar gingen zij aan de slag bij het kinderdagverblijf in 

Oud Gastel om het de speelterreinen van het verblijf 

een nieuw likje verf te geven. In BN/De Stem van 19 

maart stond daar een aardig verslag over. Op die ma-

nier blijft het niet alleen bij goede bedoelingen, maar 

laat je ook daadwerkelijk zien, dat je vrijwilligerswerk 

van eminent belang vindt! 

 

Ad van Tetering.  

 

 

 

 

Vrijwilligerswerk en mantelzorg belangrijk? 



Nieuwsbrief Pagina  13 

We zijn er maar druk mee, met al de bezuinigings-

perikelen. Iedereen (hoop ik tenminste) weet dat 

het moet, maar bijna niemand wil meedelen in de 

bezuinigingen of het tot een verantwoord niveau 

terugbrengen van onze uitgaven. 

In het nog redelijk recente verleden groeiden de 

bomen de hemel in; we wisten niet waar we met 

ons geld heen moesten en het werd met bakken 

uitgegeven om iedereen maximaal mee te laten 

delen. Gezinnen die meerdere uitkeringen krijgen, 

parkeerterreintje van een paar honderd vierkante 

meter tegen een bedrag van € 585.000, sport-

clubs met hun eigen zaal gefinancierd door de ge-

meenschap; het kon niet op. Maar ook na zonne-

schijn komt weleens regen en dus moet er wat 

beter naar de uitgaven gekeken worden. Waar er 

meer uitvliegt dan er binnenkomt loopt de zaak 

spaak. 

Maar dan komt de grote discussie: wie moet er 

gaan inleveren. Tijdens de steunfractievergadering 

van vorige maand hebben we in groepen mee mo-

gen kijken naar waar de gemeente aan denkt als 

het om bezuinigingen gaat. Om eerlijk te zijn zag ik 

er geen erg onredelijke zaken instaan, hoezeer 

sommige belangenbehartigers ook in de krant hun 

krokodillentranen plengden. Om eens wat te noe-

men: waarom zou je een muziekschool voor zo’n 

ruime € 100.000 subsidiëren en iets essentieels 

als schoolzwemmen afschaffen (wat helaas lang 

geleden wel is gebeurd). Wat is er tegen om een 

gymvereniging terug op aarde te brengen en in 

dezelfde faciliteit, eventueel na wat aanpassingen, 

te laten trainen als andere clubs. Maar het valt 

niet mee om verworvenheden los te laten. Als we 

het over onze Griekse broeders en zusters hebben 

weten we allemaal wat er mis is; als het om ons-

zelf gaat zijn we ineens stekeblind, terwijl er in 

essentie hetzelfde aan de hand is. 

We kunnen de gemeente dus heel veel sterkte 

wensen om de juiste beslissingen te nemen. Dat 

er weerstand komt weten we in ieder geval zeker. 

Wat de situatie van de gemeente bij het uitleggen 

van de bezuinigingen niet simpeler maakt is het 

nogal onlogische bestedingsgedrag van de ge-

meente. Om maar eens te beginnen bij het mega-

lomane idee om een wijk met 235 huizen aan 

Hoeven te plakken. Leven degenen die dit beslis-

sen in een andere wereld? Nooit gehoord van hui-

zencrisis of banken die nog maar mondjesmaat 

(mogen) financieren? Er zijn het afgelopen jaar al 

meerdere bouwplannen voor huizen in de ijskast 

gezet, terwijl er aanvankelijk meer dan genoeg 

belangstelling was voor de huizen. Probleem is 

echter dat er steeds vaker een groot gat zit tussen 

willen en kunnen. Alleen vanwege symboolpolitiek 

wordt er toch doorgezet. Vandaar dat de bijdrage 

van Ad van Tetering me zeer aansprak (mijn excuses 

dat ik hier even gebruik maak van voorkennis, om-

dat ik zijn bijdrage al als redacteur gelezen had). 

Blijkbaar is onze fractie zich er zeer van bewust dat 

er politieke spelletjes gespeeld worden, waarvan de 

burgers echt niets wijzer worden. Ik was ook blij te 

lezen dat ze in dit soort spelletjes niet mee wil gaan. 

Daarnaast heeft de gemeente nog een flinke kos-

tenpost gecreëerd door de gemeentesecretaris bui-

tenshuis te plaatsen. De geluiden dat hier een bar-

bertje moest hangen worden met de dag sterker. 

Zelfs tot in Lanzhou zijn die geluiden te horen . 

Hoeveel het de gemeenschap moet kosten is nog 

onduidelijk, maar dat het in verhouding tot de subsi-

dies, die sommige organisaties krijgen, om een heel 

fors bedrag zal gaan is al wel duidelijk. 

De strekking van dit verhaal is eigenlijk simpel: het 

is even wennen, maar we zullen allemaal onze bij-

drage moeten leveren aan bezuinigingen. Je kunt 

niet alleen meedelen als het goed gaat! En als je als 

overheid de moeilijke boodschap van bezuinigingen 

moet brengen kun je dat het best doen door te voor-

komen dat je er zelf een onverantwoord uitgavenpa-

troon op nahoudt. 

Kees Groen 

Het is even wennen! 
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CDA  
HALDERBERGE 

Breaking news! 

Op maandag 2 juli komt  staatssecretaris van 

landbouw Henk Bleker naar Halderberge. 

Zijn bezoek zal in nauwe samenwerking met het 

Markiezaat en de Baronie worden georganiseerd.  

De locatie is nog niet bekend en moet nog worden 

vastgelegd. 

De moeite waard om alvast in uw agenda te note-

ren. 

Staatssecretaris Henk Bleker 


